

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 135

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

*Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations*

VOLUME 135

1952

I. Nos. 1811-1828
II. Nos. 443-445

TABLE OF CONTENTS

1

*Treaties and international agreements
registered from 24 July 1952 to 18 August 1952*

	<i>Page</i>
No. 1811. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and India:	
Agreement (with appendixes) between the Postal Administration of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and the Postal Administration of India for the exchange of money orders between the British Post Office Agencies, Persian Gulf, and India. Signed at London, on 5 June 1951, and at New Delhi, on 6 November 1951 . . .	3
No. 1812. United Nations International Children's Emergency Fund and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland (with respect to Grenada):	
Agreement concerning the activities of UNICEF in Grenada. Signed at New York, on 25 July 1952	37
No. 1813. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Italy:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the return of Italian submarine cables which were captured or diverted during the war and subsequently returned voluntarily to Italian ownership. London, 9 and 14 June 1949	49
No. 1814. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Italy:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the recovery by Italcable Company of submarine cable lying disused between Gibraltar and Casablanca. London, 12 November 1951	55
No. 1815. United Nations and Colombia:	
Agreement concerning an Expert Working Group Meeting on the Iron and Steel Industry in Latin America to be held in Bogotá, Colombia. Signed at Bogotá, on 17 July 1952	61

*Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 135

1952

I. Nos 1811-1828
II. Nos 443-445

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 24 juillet 1952 au 18 août 1952*

	<i>Pages</i>
N° 1811. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Inde :	
Arrangement (avec annexes) entre l'Administration postale du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et l'Administration postale de l'Inde relatif à l'échange de mandats entre les services postaux britanniques du Golfe Persique et l'Inde. Signé à Londres, le 5 juin 1951, et à New-Delhi, le 6 novembre 1951	3
N° 1812. Fonds international des Nations Unies pour le secours à l'enfance et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord (pour le compte de la Grenade) :	
Accord concernant les activités du FISE à la Grenade. Signé à New-York, le 25 juillet 1952	37
N° 1813. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Italie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la restitution des câbles sous-marins italiens qui ont été saisis ou déroutés pendant la guerre et restitués volontairement par la suite. Londres, 9 et 14 juin 1949	49
N° 1814. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Italie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la récupération, par la société Italcable, d'un câble sous-marin désaffecté entre Gibraltar et Casablanca. Londres, 12 novembre 1951	55
N° 1815. Organisation des Nations Unies et Colombie :	
Accord relatif à la réunion à Bogota (Colombie) d'un groupe d'experts chargés d'étudier l'industrie métallurgique et sidérurgique en Amérique latine. Signé à Bogota, le 17 juillet 1952	61

No. 1816. United States of America and Costa Rica :

Exchange of notes constituting an agreement relating to a co-operative program of agriculture in Costa Rica. San José, 20 and 27 February 1948

Exchange of notes constituting an agreement extending for one year the Agreement relating to a co-operative program of agriculture in Costa Rica. San José, 27 August and 5 October 1948

Exchange of notes constituting an agreement extending for one year the Agreement relating to a co-operative program of agriculture in Costa Rica. San José, 21 July and 18 August 1949

Exchange of notes constituting an agreement extending for five years the Agreement relating to a co-operative program of agriculture in Costa Rica. San José, 18 September and 14 November 1950 74

No. 1817. United States of America and Guatemala :

Exchange of notes constituting an agreement confirming and accepting an agreement of 12 August 1944 and an amplificatory agreement of 23 October 1945 relating to the establishment of a co-operative educational program in Guatemala. Guatemala, 23 October 1945 and 6 May 1947

Exchange of notes constituting an agreement amending and extending for one year the Agreement of 12 August 1944, as amended and extended, relating to the establishment of a co-operative educational program in Guatemala. Guatemala, 29 June and 10 July 1948

Exchange of notes constituting an agreement amending and extending for one year the Agreement of 12 August 1944, as amended and extended, relating to the establishment of a co-operative educational program in Guatemala. Guatemala, 28 July and 19 August 1949 104

No. 1818. United States of America and Haiti :

Exchange of notes constituting an agreement relating to the co-operative program of food production in Haiti. Port-au-Prince, 19 December 1947 and 5 January 1948

Exchange of notes constituting an agreement extending for one year the Agreement relating to the co-operative program of agriculture in Haiti. Port-au-Prince, 25 and 29 June 1948

Exchange of notes constituting an agreement extending for one year the Agreement relating to the co-operative program of agriculture in Haiti. Port-au-Prince, 30 June 1949

Exchange of notes constituting an agreement extending for five years the Agreement relating to the co-operative program of agriculture in Haiti. Port-au-Prince, 18 and 27 September 1950 130

N° 1816. États-Unis d'Amérique et Costa-Rica :

Échange de notes constituant un accord relatif à un programme de coopération agricole au Costa-Rica. San-José, 20 et 27 février 1948

Échange de notes constituant un accord prolongeant pour un an l'Accord relatif à un programme de coopération agricole au Costa-Rica. San-José, 27 août et 5 octobre 1948

Échange de notes constituant un accord prolongeant pour un an l'Accord relatif à un programme de coopération agricole au Costa-Rica. San-José, 21 juillet et 18 août 1949

Échange de notes constituant un accord prorogeant pour cinq ans l'Accord relatif à un programme de coopération agricole au Costa-Rica. San-José, 18 septembre et 14 novembre 1950 75

N° 1817. États-Unis d'Amérique et Guatemala :

Échange de notes constituant un accord portant confirmation et acceptation d'un accord en date du 12 août 1944 et d'un accord amplificatif du 23 octobre 1945, relatif à l'établissement d'un programme de coopération en matière d'enseignement au Guatemala. Guatemala, 23 octobre 1945 et 6 mai 1947

Échange de notes constituant un accord modifiant et prorogeant pour un an l'Accord du 12 août 1944, antérieurement modifié et prorogé, relatif à l'établissement d'un programme de coopération en matière d'enseignement au Guatemala. Guatemala, 29 juin et 10 juillet 1948

Échange de notes constituant un accord modifiant et prorogeant pour un an l'Accord du 12 août 1944, antérieurement modifié et prorogé, relatif à l'établissement d'un programme de coopération en matière d'enseignement au Guatemala. Guatemala, 28 juillet et 19 août 1949 105

N° 1818. États-Unis d'Amérique et Haïti :

Échange de notes constituant un accord relatif à un programme de coopération en matière de production alimentaire en Haïti. Port-au-Prince, 19 décembre 1947 et 5 janvier 1948

Échange de notes constituant un accord prolongeant pour un an l'Accord relatif à un programme de coopération agricole en Haïti. Port-au-Prince, 25 et 29 juin 1948

Échange de notes constituant un accord prolongeant pour un an l'Accord relatif à un programme de coopération agricole en Haïti. Port-au-Prince, 30 juin 1949

Échange de notes constituant un accord prolongeant pour cinq ans l'Accord relatif à un programme de coopération agricole en Haïti. Port-au-Prince, 18 et 27 septembre 1950 131